

ИНВЕСТИЦИОННОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ:	INVESTMENT PROPOSAL:
<p>Наименование проекта: «Создание комплекса для выращивания овощей рассады цветов, зелени, саженцев плодово-ягодных культур, декоративных кустарников»</p>	<p>Project name: "Creation of a complex for growing vegetables, seedlings of flowers, greenery, seedlings of fruit and berry crops, ornamental shrubs"</p>
<p>Инвестиционная привлекательность: для открытия тепличного комплекса по выращиванию овощей, рассады цветов, зелени, саженцев плодово-ягодных культур, декоративных кустарников предлагаются в аренду с последующим выкупом предлагается два объекта:</p>	
<p>Investment attraction: to open a greenhouse complex for growing vegetables, seedlings of flowers, greenery, seedlings of fruit and berry crops, ornamental shrubs, two objects are offered for rent with subsequent purchase:</p>	
<p>Комплекс капитальных строений бывшей Гритунской школы; Braslav district, Gireyshi, Shkolnaya st., 10 (detached brick buildings with a total area of 706,0 кв.м, 1968 года возведения, расположено в центре деревни, земельный участок 0,07 га, расположены вблизи пограничной зоны на границе с Литовской Республикой)</p>	<p>Здание детского сада; Braslav district, Gireyshi, Zarechnaya st., 8 (одноэтажное, кирпичное здание в центре деревни общей площадью 501,7 кв.м, 1964 года возведения, земельный участок 0,1975 га. В 50 м от здания протекает маленькая речка.)</p>
	
<p>The complex of capital buildings of the former Gritun school; Braslav district, Gireyshi, Shkolnaya st., 10 (detached brick buildings with a total area of 706.0 sq.m., built in 1968, located in the center of the village, land plot 0.07 ha, located near the border zone on the border with Lithuania)</p>	<p>Kindergarten building; Braslav district, Gireyshi, Zarechnaya st., 8 (one-storey, brick building in the center of the village with a total area of 501.7 sq.m, built in 1964, land plot 0.1975 hectares. 50 m from the building a small river flows.)</p>
<p>Цель проекта: создание тепличного комплекса для выращивания овощей, рассады цветов, зелени, саженцев плодовых деревьев. Закупка теплиц. Выращивание овощей и их реализация.</p>	<p>Aim of the project: creation of a greenhouse complex for growing vegetables, flower seedlings, greenery, fruit tree seedlings. Purchase of greenhouses. Growing vegetables and selling them.</p>
<p>Отрасль: производство</p>	<p>Sphere: production</p>
<p>Инициатор проекта: Отдел по образованию, Braslav district Executive Committee</p>	<p>Project Initiator: Education Department, Braslav District Executive Committee</p>
<p>Состояние проекта: В стадии инвестиционного предложения</p>	<p>Project status: Investment proposal</p>
<p>Общая стоимость проекта: Согласно бизнес-плану инвестора</p>	<p>The total cost of the project: According to the investor's business plan.</p>
<p>Форма участия инвестора: Полное финансирование</p>	<p>Investor participation form: Full funding</p>
<p>Срок реализации проекта: Согласно бизнес-плану инвестора</p>	<p>Project Duration: According to the investor's business plan</p>
<p>Наличие бизнес-плана: Отсутствует</p>	<p>Business plan: -</p>
<p>Контактные телефоны: Начальник отдела по образованию +375 2153-66 -260 e-mail: ric@braslav-region.by</p>	<p>Contacts: Head of Education Department +375 2153-66 -260 e-mail: ric@braslav-region.by</p>